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Už jste se „pobodali”? Nové zásady Centra pro nadvládu a kontrolu nad lidmi vydalo nové nařízení.
Kdo se nepobodá, bude vyloučen ze společnosti. Poslechněte si nové (sarkastické) video od JP Sears.

 

Přepis:

Ahoj, jsem JP Sears, šéf Centra pro nadvládu a kontrolu nad lidmi. Jsem tady, abych odpověděl na
dotazy o posledním doporučení, aby se lidé začali bodat noži. Je bezpečné se bodat nožem? Na
internetu se šíří spousta dezinformací. Mohu vás ujistit, že je naprosto bezpečné se bodnout. Nebyly
hlášeny žádné vedlejší účinky bodání. Nejen, že je naprosto bezpečné se pobodat, ale je to
společensky zodpovědná věc, být přinucen to udělat.

Je to bezpečné pro těhotné ženy?

Těhotné ženy se nemají absolutně ničeho obávat. V našich dlouhodobých klinických testech s
desítkami tisíc dobrovolníků, které probíhaly po dobu hodiny a půl, jsme zjistili, že těhotné ženy mají
nejlepší výsledky… věda mluví sama za sebe.

Je bodání bezpečné pro děti ve věkovém rozmezí 12-2?

Zjistili jsme, že pro malé děti je nebezpečné, aby se nebodaly. Až tak, že děti budou muset být
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pobodány, aby se bezpečně vrátily do školy. Slyšel jsem nějaké nepříznivé reakce z pobodání. Jsou
pravdivé? Slyšeli jsme zprávy o silném krvácení a v některých případech dokonce poškození
vnitřních orgánů, ale výrobci nožů tyto případy pečlivě a ohleduplně prozkoumali a nenašli žádné
důkazy, že tyto nepříznivé reakce nějakým způsobem souvisí s bodáním.

Normální fáze testování nebyly před schválením dokončeny. Mám se obávat?

Vůbec se nemusíte obávat. Testovací proces jsme zkrátili o několik let a přeskočili mnoho fází,
abychom mohli efektivněji získat výsledky, které hledáme, a tím urychlit váš proces bodání.

Je nějaká pravda na konspirační teorii, že tohle vše je pro kontrolu populace a není pro
dobro jedinců?

To je absurdní… Léčby bodáním byly tak nějak pavědecky vyvinuty, aby lidé mohli mít bezpečné a
chráněné životy. „Současná populace – 250 milionů.” Populace se zmenšuje. Tohle jednoznačně
znamená, že více lidí se musí začít bodat rychleji… pro svoji ochranu.

Na čem jsou založené zásady bodání?

Naše nové zásady bodání jsou založeny na vědě. Je to tak prosté. A nemá se to zpochybňovat. Ve
skutečnosti je důležité, aby lidé nenadnášeli rozumné otázky, protože naši partneři z technologických
gigantů budou cenzurovat ty lidi / republikány za to, že podněcují násilí, pokud se snaží zabránit
lidem, aby se nebodali noži. Dokonce jsme tak laskaví, že jsme zašli tak daleko, že cenzurujeme
lékaře, kteří se proti tomu staví. Máme pocit, že lidé musí být chráněni před lékaři, kteří pracují pod
přísahou: „Nezpůsobovat žádnou újmu”.

Kam jdou zisky?

S radostí oznamujeme, že nařízení od průmyslu nožů, používat nůž k bodání se, prozatím generovalo
více jak 25 miliard dolarů v zisku. Bylo to velmi překvapivé… při prezentaci našeho obchodního
plánu jsme nečekali žádné zisky. A zisky jdou přímo za výrobci nožů.

Je tam nějaký střet zájmu?

Ne. Jen se řídíme vědou.

Co mi je umožněno dělat?

Pokud jste se pobodali, je znovu bezpečné se scházet ve skupinách lidí, ale pouze s ostatními, kteří
se také pobodali. Měli byste se nadále vyhýbat lidem, kteří mají duševní poruchu známou jako
„bodací váhavost”. Děkuji, že jste sledovali tohle odpovídání na dotazy. Šťastné bodání.
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